
Protokół nr  9/ 2022

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 26.10.2022 r.

       Posiedzenie  otworzył  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  do  spraw  Inwestycji  – 
Pan Stanisław Doleziński.

W obradach komisji uczestniczyli członkowie:

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności,

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 

Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – 

Skarbnik  Gminy  Masłów,  Pan  Dariusz  Korczyński  –  Kierownik  Referatu  Budownictwa 

i  Gospodarki  Przestrzennej,  Pani  Agnieszka  Borycka  –  Kieronik  Referatu  Promocji  i  Rozwoju 

Gminy, Pan Wojciech Fąfara – Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska,  Pani  Edyta Hrabąszcz  -  Inspektor  ds.  gospodarki  gruntami,  Pan  Michał  Bator  - 

Centrum Medyczne ZDROWIE. 

Tematyka posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.
5. Projekt uchwały w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy
b)       zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029
c) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej na działce      
nr ewid. 363/2 i drodze gminnej w msc. Dąbrowa, gm. Masłów
6.  Sprawy inne
7.  Zakończenie obrad

Ad. 1

Otwarcie posiedzenia.

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 
Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 
2020 roku, poz. 3838) w dniu  26 października 2022 roku o godzinie 14:00 w Sali Samorządowej 
Urzędu  Gminy  -  obrady  w  trybie  hybrydowym  (stacjonarno  –  zdalnym),  Zastępca 
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Przewodniczącego  Komisji  do  spraw  Inwestycji  –  Pan  Stanisław  Doleziński otworzył  obrady 
komisji.

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu komisji uczestniczy 6 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 3

              Przyjęcie porządku obrad.
Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.

Głosowanie:

Za – 6; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 
Ryszard Piotr Szymczuch
NIEOBECNI (1)
Małgorzata Kozubek 

Wniosek: 
Komisja zatwierdziła porządek obrad.

Ad. 4

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.

Zastępca Przewodniczącego Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 
zawartych w protokole.

Głosowanie:

Za – 5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1, nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik,  Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr 
Szymczuch
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Ksel
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NIEOBECNI (1)
Małgorzata Kozubek 

Wniosek: 

Komisja zatwierdziła protokół nr 08/2022.

W trakcie  posiedzenie  komisji o  godz.  14.25,  na  salę  obrad  przybyła  Radna  Pani  Małgorzata 
Kozubek.

Ad. 5
Projekt uchwały w sprawie:

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy

Szczegóły  projektu   uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  przedstawił 
Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 
budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 
Masłów.  Pan Skarbnik  Gminy  poinformował,  iż  Wójt  do  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany 
uchwały  budżetowej  wprowadza  autopoprawkę. Pan  Skarbnik  Gminy  poinformował  również 
o  wniosku,  który  wpłynął,  a  dotyczy dofinansowania  na  zakup aparatury  medycznej  (rezonans 
magnetyczny). Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli Pan Tomasz Lato – Wójt 
Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt Gminy Masłów, Pan Skarbnik 
Robert  Szechnicki  oraz Radni  Pan Ryszard Jan Filipowicz,  Pan Piotr  Władysław Zegadło,  Pan 
Tomasz Ksel, Pan Zenon Adam Pedrycz, Pan  Andrzej Pedrycz oraz Pan  Michał Bator - Centrum 
Medyczne ZDROWIE.

Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu komisji uczestniczy 7 z 7 – osobowego składu Komisji do spraw Inwestycji.

Głosowano wniosek w sprawie:
wykreślenia zadania dot. zakupu aparatury medycznej (rezonans magnetyczny) z projektu zmian 
budżetu.

Głosowanie:
Za –6; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1; nieobecni – 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 
Ryszard Piotr Szymczuch
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Łukasz Dudzik
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Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej Gminy z uwzględnieniem wniosku. 

Głosowanie:
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 
Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch

Wniosek: 
Komisja  opiniuje  pozytywnie  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy 
z uwzględnieniem wniosku.

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029 
przedstawiła  Pan  Skarbnik  Robert  Szechnicki.  Skarbnik  Gminy  poinformował,  że  zmiany 
w Wieloletniej prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. 
Następnie  wywiązała  się  dyskusja,  dotycząca  zmniejszenia  wydatków  budżetu  i  zmniejszenia 
deficytu o kwotę 50.000,00 zł w związku z rezygnacją z zadania dot. zakupu sprzętu medycznego. 
Udział w dyskusji wzięli Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan Skarbnik Robert Szechnicki 
oraz Radni Pan Ryszard Jan Filipowicz, Pan Piotr Władysław Zegadło, Pan  Tomasz Ksel, Pan 
Zenon Adam Pedrycz, Pan Andrzej Pedrycz.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmniejszenia wydatków budżetu i zmniejszenia deficytu o kwotę 50.000,00 zł w związku z 
rezygnacją z zadania dot. zakupu sprzętu medycznego . 

Głosowanie:
Za –6; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1; nieobecni – 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 
Ryszard Piotr Szymczuch
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Łukasz Dudzik

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029 z uwzględnieniem 
wniosku.

Strona 4 z 6



Głosowanie:
Za –7; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 
Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029 z uwzględnieniem wniosku.

c) w  sprawie  przekazania  do  nieodpłatnego  używania  odcinka  sieci  wodociągowej 
na działce nr ewid. 363/2 i drodze gminnej w msc. Dąbrowa, gm. Masłów

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w miejscowości Dąbrowa, 
głos  zabrał  Pan  Dariusz  Korczyński  –  Kierownik  Referatu  Budownictwa  i  Gospodarki 
Przestrzennej.  Poinformował, że prywatny inwestor z własnych środków finansowych wybudował 
urządzenia  i  sieć  wodociągową.  Dla  zapewnienia  prawidłowej  eksploatacji  i  utrzymania 
w  należytym  stanie  takich  urządzeń  Gmina  Masłów  wnosi  majątek  objęty  niniejszą  uchwałą 
do Międzygminnego Zawiązku Wodociągów i Kanalizacji. Gmina Masłów pozostanie właścicielem 
wnoszonego majątku.

Głosowanie:
Za –7; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Marek 
Łukasz Dudzik, Ryszard Piotr Szymczuch

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie  przekazania do nieodpłatnego używania 
odcinka  sieci  wodociągowej  na  działce  nr  ewid.  363/2  i  drodze  gminnej  w  msc.  Dąbrowa, 
gm. Masłów.

Ad. 7
Sprawy inne.

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja. Radny Pan  Zenon Adam Pedrycz poruszył temat 
dotyczący zakupu węgla oraz temat dotyczący oszczędności energii przez gminę. Pan Wójt Tomasz 
Lato udzielił  wyczerpujących informacji  na temat  zakupu węgla,  m.in.  poinformował o kwocie 
za tonę węgla, składowaniu, skąd będzie transportowany. Pan Wójt poinformował  o planowanym 
wyłączeniu oświetlenia ulicznego od godziny 24.00 do godziny 4.00 rano. Pan Wójt wspomniał 
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również o innych metodach oszczędności energii. W dyskusji wzięli udział Pan Wójt Tomasz Lato 
oraz Radny Pan Zenon Adam Pedrycz. 

Ad. 8

Zakończenie obrad.

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji 
i o godz. 15.28 zamknęła obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała: 
Ewelina Dąbrowska 

                                                                                                           
                                                                                                     Przewodnicząca Komisji

                                                                                                         Inwestycji
                                                                                                             /-/ Małgorzata Kozubek
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